

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
Registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements Internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations.*

VOLUME XI

1922

NUMÉROS 1, 2 et 3

TABLE DES MATIÈRES.

	Pages
No. 287. — Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande et Chili :	
Echange de notes comportant la dénonciation du Traité relatif à l'abolition de la traite des esclaves, conclu à Santiago le 19 janvier 1839, et de la Convention additionnelle du 7 août 1841. Santiago, les 16 juillet, 8 août, 25 novembre 1921 et 12 avril 1922 ...	17 °
No. 288. — Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande et Italie :	
Accord au sujet des sépultures militaires britanniques en Italie, signé à Rome le 11 mai 1922	23
No. 289. — Esthonie et République des Soviets de Russie :	
Traité de Paix, signé à Tartu, le 2 février 1920	30
No. 290. — Esthonie et République des Soviets de Russie :	
Convention postale provisoire, signée à Moscou le 2 décembre 1920, à Reval le 25 janvier 1921	73
No. 291. — Esthonie et Lettonie :	
Convention Consulaire, signée à Riga le 12 juillet 1921	87
No. 292. — Esthonie et Lituanie :	
Convention Consulaire, signée à Riga le 12 juillet 1921	99
No. 293. — Esthonie, Lettonie et Lituanie :	
Convention concernant les relations postales, télégraphiques et téléphoniques, signée à Riga le 12 juillet 1921	III
No. 294. — Esthonie et République des Soviets d'Ukraine :	
Traité relatif aux relations futures, signé à Moscou le 25 novembre 1921	121

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

Publication of Treaties and International Engagements

Registered with the Secretariat of the League of Nations.

VOLUME XI

1922

NUMBERS 1, 2 and 3

TABLE OF CONTENTS.

	Pages
No. 287. — United Kingdom of Great Britain and Ireland and Chile :	
Exchange of Notes concerning the denunciation of the Treaty for the Abolition of the Slave-trade, concluded at Santiago, January 19, 1839, and additional Convention of August 7, 1841. Santiago, July 16, August 8, November 25, 1921, and April 12, 1922	17
No. 288. — United Kingdom of Great Britain and Ireland and Italy :	
Agreement concerning graves of British soldiers in Italy, signed at Rome, May 11, 1922	23
No. 289. — Esthonia and Soviet Republic of Russia :	
Peace Treaty, signed at Tartu, February 2, 1920	30
No. 290. — Esthonia and Soviet Republic of Russia :	
Provisional Postal Convention, signed at Moscow, December 2, 1920, at Reval, January 25, 1921	73
No. 291. — Esthonia and Latvia :	
Consular Convention, signed at Riga, July 12, 1921	87
No. 292. — Esthonia and Lithuania :	
Consular Convention, signed at Riga, July 12, 1921	99
No. 293. — Esthonia, Latvia and Lithuania :	
Convention concerning Postal, Telegraphic and Telephonic relations, signed at Riga, July 12, 1921	111
No. 294. — Esthonia and the Ukrainian Soviet Republic :	
Treaty respecting future relations, signed at Moscow, November 25, 1921	121

	Pages
No. 295. — Esthonie et République des Soviets d'Ukraine :	
Convention relative au droit d'option, signée à Moscou le 25 novembre 1921	143
No. 296. — Esthonie, Finlande, Lettonie et Pologne :	
Accord politique signé à Varsovie le 17 mars 1922	167
No. 297. — Etats-Unis d'Amérique, Belgique, Bolivie, Brésil, Empire Britannique, etc. :	
Convention portant réglementation de la Navigation aérienne, signée à Paris le 13 octobre 1919, avec Protocole additionnel signé à Paris le 1 ^{er} mai 1920	173
No. 298. — Etats-Unis d'Amérique et Danemark :	
Convention relative au transport des colis postaux, signée à Copenhague le 28 avril 1922 et à Washington le 8 juin 1922	311
No. 299. — Belgique et Pays-Bas :	
Convention relative à l'assurance contre les accidents du travail, signée à La Haye le 9 février 1921	333
No. 300. — France et Pays-Bas :	
Convention relative à la prolongation du terme de l'échéance de remboursement du crédit fourni par les Pays-Bas à la France par la Convention du 6 décembre 1918, signée à La Haye le 16 avril 1921	341
ANNEXE V. — Présentations à l'enregistrement, adhésions, signatures, ratifications postérieurement échangées, etc.	347
No. 8. — Arrangement concernant la conservation ou le rétablissement des droits de propriété industrielle atteints par la guerre mondiale. Signé à Berne, le 30 juin 1920.	
<i>Ratification, adhésion</i>	348
No. 9. — Convention entre la Grèce et la Bulgarie, relative à l'émigration réciproque, signée à Neuilly-sur-Seine le 27 novembre 1919.	
<i>Lettre de la Commission mixte d'émigration gréco-bulgare</i>	350
No. 11. — Arrangement international en vue d'assurer une protection efficace contre le trafic criminel connu sous le nom de « Traite des Blanches », signé à Paris le 18 mars 1904.	
<i>Signatures, ratifications, adhésions</i>	354
No. 13. — Convention radiotélégraphique internationale, signée à Londres, le 5 juillet 1912.	
<i>Adhésions, Position de l'Autriche et de la Hongrie</i>	356
Nos. 15 et 16. — Convention de Berne révisée (9 septembre 1886), pour la protection des œuvres littéraires et artistiques, signée à Berlin le 13 novembre 1908, et Protocole additionnel, signé à Berne le 20 mars 1914.	
<i>Ratification, adhésions</i>	358

	Pages
No. 295. — Esthonia and the Ukrainian Soviet Republic :	
Convention relating to the right of option, signed at Moscow, November 25, 1921 ...	143
No. 296. — Esthonia, Finland, Latvia and Poland :	
Political Agreement, signed at Warsaw, March 17, 1922	167
No. 297. — United States of America, Belgium, Bolivia, Brazil, British Empire, etc.	
Convention relating to the regulation of Aerial Navigation, signed at Paris, October 13, 1919, with Additional Protocol, signed at Paris, May 1, 1920	173
No. 298. — United States of America and Denmark :	
Parcel Post Convention, signed at Copenhagen, April 28, 1922, and at Washington, June 8, 1922	311
No. 299. — Belgium and the Netherlands :	
Convention regarding insurance against accidental injuries sustained in the course of employment, signed at The Hague, February 9, 1921	333
No. 300. — France and the Netherlands :	
Convention regarding the postponement of the date of maturity of the loan advanced by the Netherlands to France by the Convention of December 6, 1918, signed at the Hague, April 16, 1921	341
ANNEX V. — <i>Presentations for Registration, Adhesions, Signatures, Ratifications subsequently exchanged; etc.</i>	347
No. 8. — Agreement concerning the Preservation or the Reestablishment of the rights of Industrial Property affected by the World War, signed at Berne on June 30, 1920.	
<i>Ratification, adhesion</i>	349
No. 9. — Convention between Greece and Bulgaria respecting reciprocal Emigration, signed at Neuilly-sur-Seine, November 27, 1919.	
<i>Letter from the Mixed Greco-Bulgarian Emigration Commission</i>	351
No. 11. — International Agreement for the suppression of the "White Slave Traffic" signed at Paris March 18, 1904.	
<i>Signatures, ratifications, adhesions</i>	355
No. 13. — International Radiotelegraph Convention, signed at London, July 5, 1912.	
<i>Adhesions, Position of Austria and Hungary</i>	357
Nos. 15 and 16. — International Convention relative to the Protection of Literary and Artistic Works (revising that signed at Berne September 9, 1886), signed at Berlin, November 13, 1908, and Additional Protocol, signed at Berne, March 20, 1914.	
<i>Ratification, adhésions</i>	359